
Haarlem, 5 december 2012 
 
Aan de raadsleden van de commissie ontwikkeling en samenleving. 
 
 
Geachte dames en heren, 
 
Helaas heeft de Raad van State op 24 oktober 2012 het bestemmingsplan Koninginnebuurt 
partiële herziening vernietigd. In dit bestemmingsplan was de unilocatie van de Bos en 
Vaartschool opgenomen.  
Met een goed onderbouwd bestemmingsplan en een in alle opzichten overtuigende 
weerlegging van de bezwaren had de Raad van State het licht op groen gezet, dat is de 
overtuiging van de ouders en het personeel van de school. Zij zijn verontwaardigd en 
teleurgesteld in de gemeente Haarlem.  
 
Het College van B & W is nu voornemens de nieuwbouw van de school middels een aparte 
procedure te laten doorlopen (postzegelplan). De ouders en het bestuur van de Bos en 
Vaartschool ondersteunen deze aanpak. 
 
De belangrijkste argumenten voor de unilocatie staan nog als een huis: 

- De unilocatie levert talloze onderwijskundige, facilitaire en logistieke voordelen op 
die de kwaliteit van het onderwijs op de school zullen vergroten.  

- Bij de Vaartlocatie aan de Leidsevaart is sprake van ernstig achterstallig onderhoud. 
Deze situatie is onwenselijk voor de daar gehuisveste kinderen en personeel. 

- Berekening, in opdracht van de gemeente Haarlem, toont aan dat nieuwbouw aan het 
Florapark significant goedkoper is dan het alternatief met renovatie van de 
Vaartlocatie. 

- Het huidige leerlingenaantal van de school, de prognoses en de groeiende 
wachtlijsten van kinderen die wonen in de directe omgeving van de school, tonen aan 
dat de omvang van de school zoals in de vernieuwbouw plannen neergelegd 
noodzakelijk is.  
  

De gemeente Haarlem heeft, in januari 2011, met overgrote meerderheid van politieke 
stemmen, ingestemd met dit plan. Ondanks de perikelen rondom het bestemmingsplan 
Koninginnebuurt wil de gemeente de unilocatie – waar de Bos en Vaartschool al 7 jaar op zit 
te wachten – via een postzegelplan realiseren.  
Ouders, personeel en bestuur van de school zijn blij met dit voornemen.   
Wij willen niets liever dan dat de gemeente koerst op de snelste route naar de unilocatie en 
vragen hiervoor uw politieke steun.  
 
Wij kunnen ons voorstellen dat dit onderwerp, voorafgaande aan de 
raadscommissievergadering van 13 december, besproken zal worden binnen uw fractie. 
Graag nemen wij begin volgende week contact met u op om uw standpunt te vernemen en 
eventuele vragen van uw fractie te beantwoorden.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
namens ouders en schoolteam obs Bos en Vaart: 
Stefan van Goor (voorzitter medezeggenschapsraad) 
Ad de Vlieger (directeur) 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


